

PROJECT ILLUMINATIONS

Dear Brothers and Sisters in Christ,

As you may be aware, through illumiNations, an unprecedented alliance of ten global Bible translation agencies we are seeing accelerated Bible translation so that all people will have access to Scripture in this generation. Please see www.illuminations.asia to find out more.

Illuminations Asia has a vision of raising 144,000 prayer intercessors to Pray for Zero language groups without Scripture in their heart language by the year 2033. I would appreciate your assistance to screen an 8-minute video (link below):

<https://vimeo.com/502561337>

at your church worship services when appropriate, so that together as God's people, we can pray for Bible poverty to be eradicated in this generation. Please email Kim Leong at response@illuminations.asia if you need more information.

Blessings!

主内亲爱的弟兄姐妹，
如您所知道的，通过光照万民，这一个由全球十个圣经翻译机构所组成的，前所未有的联盟，我们看到了圣经翻译的加速发展，目的是使在这一代所有人都拥有自己语言圣经可以使用。您可以到访 www.illuminations.asia 以获得更多信息。

亚洲光照万民集团的愿景是：到了 2033 年，聚集 144,000 个祷告代祷者，为没有自己语言圣经的团体以他们的心语（母语）祈祷。我非常期盼您可以协助在贵教会的主日崇拜播放以下这 8 分钟的视频（下面的链接）：

<https://vimeo.com/502561337>

让上帝的子民一起祷告，以使多种语言圣经缺乏情况的在这个世代消除。如果您需要更多相关的信息，请发电邮给金隆，电邮地址是 response@illuminations.asia

主佑